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Resum de la Subcomissió de materials del CME 
de 17 de setembre de 2024 

 En la darrera reunió se’ns ha informat (entre d’altres qüestions) d’armilles, 
de vehicles i de dotació d’armes per a les unitats d’investigació. 

Barcelona, 23 de setembre del 2024.- 

El passat 17 de setembre es va reunir la Subcomissió de materials del cos de mossos d’esquadra. A 
continuació us fem un resum dels principals punts que s’hi van tractar. 

Primer.- Vehicles. 

- En quan als vehicles 4 x 4 (41 de nous a finals d’any) es prioritzarà el repartiment a les zones de 
muntanya. Trenta-quatre (34) aniran a USC, dos (2) per a la Unitat de Muntanya i nou (9) per a 
URMA. 

- En quan a la pick-up d’ARRO se’ns recorda que aquest, no és un vehicle de reacció, i que aquestes 
Àrees ja tenen altres vehicles preparat per aquests tipus de funcions. En quan a les noves 
furgonetes d’ARRO i BRIMO es lliuraran a finals d’aquest 2024 principis del 2025. De la flota actual 
es quedaran aquells que estan en millors condicions per substituir el rènting. 

- Per altra banda se’ns informa que en un futur, equiparan els vehicles policials d’elements 
cardiovasculars i de farmacioles equipades. Per aquest motiu s’està millorant la formació 
sanitària al curs de formació bàsica de l’ISPC, així com també impartir formació sanitària a totes 
les persones membres del cos de mossos d’esquadra. 

- S’està treballant per a millorar la senyalització dels vehicles logotipats que estan fora de servei. 
Són conscients que la senyalització actual no funciona i per tant han de buscar una altra opció. 

- A dia d’avui hi ha set (7) vehicles de trànsit i dos (2) d’USC que tenen càmeres lectores de matrícula. 
Malgrat no està tot el procés finalitzat i no es poden utilitzar aquestes càmeres tal i com es voldria 
es segueix treballant en aquest tema.  

- Hi ha la previsió que els propers vehicles siguin híbrids i híbrids endollables ja que són els que 
millor s’adapten a la tasca policial. Per tant no es compraran més SEAT BORN elèctric ja que el 
model que més agrada és el TERRAMAR. 

- En quan a les furgonetes de trànsit se’ns informa que arribaran a finals del 2025, principis de 2026. 
Per altra banda es desconeix la marca i el model de les noves motocicletes. 

Segon.- Unitat Marítima. 

Després que SAP-FEPOL i que SME- FEPOL interposéssim denúncia davant la Inspecció de treball de la 
Seguretat Social per la manca d’EPI i el mal estat de l’EPI existent, se’ns informa que s’han fet dos 
contractes menors i, en principi, tothom hauria de tenir les botes i els equips de protecció que pertoca. 
No obstant des d’ambdues organitzacions hem denunciat que, mentre les noves incorporacions sí 
tenen tot l’EPI, no passa el mateix amb els efectius més antics. Per tant ho hem reclamat. 

Tercer.- ARRO i BRIMO. 
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Des de l’any 2022 (SAP i SME) venim reclamant millores en el vestuari d’ARRO i BRIMO (dues peces 
d’uniformitat). Les boines es lliuraran a finals d’octubre.  

En quan als gats hidràulics, després de les reclamacions de SAP i SME, se’ns informa que es lliuraran 
durant el primer o segon trimestre del 2025. 

I per últim i en quan a les botes d’ordre públic ens informen que les que s’acabaran adquirint seran 
aquelles que donaran resposta a les exigències i demandes acordades amb el grup de treball. 

Quart.- Cos de guàrdia Palau de la Generalitat.  

En data de 18 de juliol del 2024, SAP i SME reclamàvem per escrit les millores oportunes en el cos de 
guàrdia del Palau de la Generalitat, així com també que s’ampliés l’equip de protecció individual (EPI) 
dels efectius policials a fi de donar resposta a les seves condicions particulars (crema solar, ulleres de 
sol, etc.). 

Respecte aquestes demandes ens informem que s’hauria de fer l’avaluació de riscos pertinents que 
acrediti la necessitat de dotar als efectius policials d’aquest material. Per tant, des d’ambdues 
organitzacions sindicals ja hem demanat per escrit al Servei de Vigilància de la Salut que es realitzi amb 
caràcter immediat aquesta avaluació de riscos. 

Cinquè.- Armes efectius d’investigació. 

Des d’ambdues organitzacions sindicals ja fa anys que venim reclamant per als efectius de les unitats 
d’investigació, d’informació i en definitiva per a tots aquells que realitzen les seves funcions de paisà, 
una arma més petita.  

No obstant, el DINT segueix sense veure aquesta necessitat i per tant, no tenen intenció de canviar-
los-hi les armes actuals. 

Sisè.- Armilles antibales. 

Se’ns informa que les noves armilles es començaran a lliurar a finals d’any. La previsió és fer el canvi 
en diverses tongades. No obstant des d’ambdues organitzacions sindicals recordem que davant el 
deteriorament de l’armilla antibales podeu (heu) de demanar la reposició immediata. 

Setè.- Càmeres fixes. 

Les càmeres fixes es podran utilitzar de forma completament eficient, en mode investigació en un 
futur, una vegada les dades estiguin al núvol.  

De les càmeres personals, ens informen que han comprat 800 unitats i hi ha 300 més licitades. Tots els 
agents del CME hauran de tenir la formació i es faran cursos de reciclatge per aquells i aquelles que ja 
heu  fet algun tipus de formació al respecte. A l'octubre s'oferiran 1000 places de formació en línia. 

Aquestes han estat les qüestions tractades en la reunió i defensades per SAP-FEPOL i per SME-FEPOL. 
Ja sabeu que per ampliar la informació o portar altres temes a les properes reunions us podeu posar 
en contacte amb l’àmplia xarxa de delegats i delegades que ambdues organitzacions sindicals tenim a 
totes les destinacions.  

SAP-SME Junts, serem millors! 
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